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lnformuję, że w dniu 17 listopad a żO2O roku w trakcie Xl Sesji Rady Miejskiej w Lubawce
radny Mariusz Zbrzyzny zadał następujące pytania:

- Nie została udzielona odpowiedź na temat
sytuacja była już omawiana kilkakrotnie.
- Studzienki, nadal nie są wyczyszczone.

walącego się budynku przy ulicy Sądeckiej,

- Przewody elektryczne między ul. Podhalańską a Sudecką jak były luźne tak są luźne.
- Prosiłem już w kwietniu i maju o przycięcie wszystkich lip w rynku, było
mi to zagwarantowane, że będzie to zrobione do końca października łącznie z konarami
drzew na terenie całego Chełmska gdzie wrzuciłem na WhatsAppa zdjęcie wywróconego
drzewa między ul. Sadecką a Podhalańską. Brak podjętych działań.
- Lampy, które nie świecą już siedem od ul. Sądeckiej do Apostołów, walczę od października
bezskutecznie.
- Oznakowanie przejścia dla pieszych od 2019 roku, brak jakiejkolwiek odpowiedzi pozajedną
z tamtego roku, że wiąże się to z przebudowa chodnika itp. Od Pana Antoniewskiego a w tym
roku nie dostałem odpowiedzi.
- Jak wygląda sytuacja elewacji Domu Kultury bo na ostatniej sesji Pan dyrektor Domu Kultury
powiedział, że do 12 października zaczną się prace.
- Sprawa wodociągów na Podhalańskiej i Sądeckiej gdyż jest dofinansowanie, na jakim etapie.
Zapewniał Pan Antoniewski, że będziemy rozmawiać na ten temat.
- Chciałbym się odnieść do Pana Antoniewskiego odnośnie dotyczy informacji o podstawie
prawnej dot. budowy studni, bo zaczynają się jakieś niesmaki. W nawiązaniu do artykułu
pt. ,,Wykluczeni z ulicy Sądeckiej", który ukazał się w lnformacjach Dolnośląskich w dniach
24 września proszę o udzielenie mi informacji na temat podstawy prawnej. W artykule
Zastępca Burmistrza Sławomir Antoniewski wypowiada się, ,,że nie wie czy będzie możliwa
refundacja budowy studni dla osób, które już ją wybudowały. Zgodnie z prawem najpierw
powinien być złożony wniosek później budowa i refundacja". W dalszej części artykułu padają
takie słowa z jego ust ,, jeżeli ktoś dopiero planuje budowę studni , powinien przyjść
do Urzędu, zlożyć wniosek o dofinansowanie i poczekać na naszą decyzję".
Dla mnie to jest nie do zrozumienia. Wiem, że inne były rozmowy na Komisjach, inne
obiecanki i rozmowy z mieszkańcami ulic Sądeckiej i Podhalańskiej na zebraniu, nawet
dokładną datę 7 marca 2OL7 roku, ibyło najpierw będziecie kopać studnie dopiero będziecie
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składać wszystkie papiery i starać się o dofinansowanie. l uchwała aktualnie obowiązująca

w Gminie w sprawie określenia zasad udzielania dotacji mówi ,,warunkiem przyznania dotacji

na dofinansowanie kosztów inwestycji jest:

1. wykonanie i nwestycji
ż. złożenie wniosku o przyznanie dotacji wraz z wymaganymi dokumentami

3. podpisanie umowy
W związku z powyższymi słowami wypowiedzianymi przez Zastępcę proszę o podanie

podstawy prawnej, w której jasno i wyraźnie jest określone iż najpierw trzeba zlożyĆ wniosek

do Urzędu iczekać na decyzję Urzędu. Nie bardzotego rozumiem imieszkańcywtejsprawie
- od 29 majd 2019 roku proszę o progi zwalniające na ul. Podhalańskiej. Było miejsce

wskazane tak samo Pani w referacie. Miało dojść 8 września do składu i ładu

- Sprawa mostku na ul. Podhalańskiej w Chełmsku Śląskim
pierwsza odpowiedź ,,prace zostaną zakończone do końca października 2Ot9 roku", podpisane

przez Burmistrza - Antoniewski.
Druga odpowiedź po ostatniej sesji ,,że w roku 2021 planowane są przeglądy wszystkich

mostów w gminie Lubawka"

proszę o przekazanie odpowiedzi do Biura Rady w ustawowo przewidzianym terminie.
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